
A gift to you from Hong Kong
International Airport – valued at
HK$3,800 in total 
To redeem, simply present the vouchers and your valid Cathay Pacific/Cathay Dragon 
boarding pass to the participating HKIA retailers.

Details and terms

Validity period: 25 November 2019 to 7 January 2020

Fly from:  25 November 2019 to 7 January 2020

Eligibility:  This gift is available to customers with a booking on a Cathay Pacific/
   Cathay Dragon operated flight, travelling to, departing from, or transiting 
   in Hong Kong during the validity period.
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Breitling – HK$3,000 off

Terms and conditions
1. Customers can present this discount coupon with a valid same-day Cathay Pacific/
 Cathay Dragon boarding pass to enjoy HK$3,000 off upon any watch purchase (except 
 novelties) at Breitling in Hong Kong International Airport. 
2. Each customer can redeem the discount only once with the one boarding pass.
3. This discount coupon cannot be redeemed in cash, other vouchers, products or services 
 or used in conjunction with any other promotions, discount offers, gift vouchers or 
 cash coupons.
4. This discount coupon is valid until 7 January, 2020. 
5. Breitling reserves the right to amend and change this promotion and/or any applicable 
 terms and conditions thereof without prior notice.
6. Airport Authority Hong Kong and the retailer reserve the right of final decision in case
 of disputes.

百年靈 – 港幣$3,000折扣

條款及細則
1. 顧客於香港國際機場之百年靈購買任何腕錶 (今年新款除外) 並出示此折扣優惠券及同日有效
 的國泰或國泰港龍航空之登機證，可享港幣$3,000折扣。
2. 每位顧客憑登機證只可使用此折扣優惠券一次。
3. 折扣優惠券不得兌換現金或其他禮券、禮品及服務，亦不能與其他推廣、折扣優惠、禮券及
 現金券同時使用。
4. 折扣優惠券之有效期至2020年1月7日。
5. 百年靈有權於任何時間修改條款及細則或是次活動，而無須預先通知。
6. 如有爭議，香港機場管理局及商戶保留最終決定權。

HK$3,000 OFF

Retailer: Breitling



TUMI – HK$250 off

Terms and conditions
1. Customers can present this discount coupon with a valid same-day Cathay Pacific/
 Cathay Dragon boarding pass to enjoy HK$250 off upon any purchase at TUMI in 
 Hong Kong International Airport. 
2. Applicable to full priced bag & packing case items only. 
3. Each customer can redeem the discount only once with the one boarding pass.
4. This discount coupon cannot be redeemed in cash. This offer cannot be used in 
 conjunction with other promotional offers, staff discount or any other privilege discount, 
 including those from the TUMI Exclusives Club.
5. This discount coupon is valid until 7 January, 2020. 
6. Airport Authority Hong Kong and the retailer reserve the right of final decision in case
 of disputes.

TUMI - 港幣$250折扣

條款及細則
1. 顧客於香港國際機場TUMI消費並出示此折扣優惠券及同日有效的國泰或國泰港龍航空之登
 機證，可享港幣$250折扣。
2. 此優惠只適用於原價包袋和旅行箱。
3. 每位顧客憑登機證只可使用此折扣優惠券一次。
4. 折扣優惠券不得兌換現金。此優惠不可與其他推廣禮遇、員工折扣及TUMI 尊尚禮遇同時使用。
5. 折扣優惠券之有效期至2020年1月7日。
6. 如有爭議，香港機場管理局及商戶保留最終決定權。

Retailer: TUMI



Retailer: breo

breo – HK$100 off

Terms and Conditions
1.  Customers can present this discount coupon with a valid same-day Cathay Pacific/
 Cathay Dragon boarding pass to enjoy HK$100 off upon any purchase at breo in
 Hong Kong International Airport.
2.  Not applicable to repair costs payment, mini series products and parts.
3.  Each customer can redeem the discount only once with the same boarding pass.
4.  This discount coupon cannot be redeemed in cash. This offer cannot be used in
 conjunction with other promotional offers, staff discount or any other privilege discount.
5.  This discount coupon is valid 1 December, 2019 to 7 January, 2020.
6.  Airport Authority Hong Kong and the retailer reserve the right of final decision in case
 of disputes.

breo - 港幣$100折扣

條款及細則
1. 顧客於香港國際機場breo消費並出示此折扣優惠券及同日有效的國泰或國泰港龍航空之登
 機證，可享港幣$100折扣。
2. 此優惠不能用來支付維修費，亦不適用於購買迷你系列產品和配件。
3. 每位顧客憑登機證只可使用此折扣優惠券一次。
4. 折扣優惠券不得兌換現金。此優惠不可與其他推廣禮遇及員工折扣同時使用。
5. 折扣優惠券之有效期為2019年12月1日至2020年1月7日。
6. 如有爭議，香港機場管理局及商戶保留最終決定權。



Alexandre Zouari – HK$50 off

Terms and conditions
1.  Customers can present this discount coupon with a valid same-day Cathay Pacific/
 Cathay Dragon boarding pass to enjoy HK$50 off upon any purchase at Alexandre Zouari
 in Hong Kong International Airport.
2.  Applicable to selected regular priced hair accessories - Crazy Crab Collection only.
3.  Each customer can redeem the discount only once with the one boarding pass.
4.  This discount coupon cannot be redeemed in cash. This offer cannot be used in
 conjunction with other promotional offers, staff discount or any other privilege discount.
5.  This discount coupon is valid 26 November, 2019 to 7 January, 2020.
6.  Airport Authority Hong Kong and the retailer reserve the right of final decision in case
 of disputes.

Alexandre Zouari - 港幣$50折扣

條款及細則
1. 顧客於香港國際機場Alexandre Zouari消費並出示此折扣優惠券及同日有效的國泰或國泰
 港龍航空之登機證，可享港幣$50折扣。
2. 此優惠只適用於指定正價髮飾產品 - 髮爪系列。
3. 每位顧客憑登機證只可使用此折扣優惠券一次。
4. 折扣優惠券不得兌換現金。此優惠不可與其他推廣禮遇及員工折扣同時使用。
5. 折扣優惠券之有效期為2019年11月26日至2020年1月7日。
6. 如有爭議，香港機場管理局及商戶保留最終決定權。

Retailer: Alexandre Zouari



Retailer: Beauty&You

Beauty&You by Shilla Duty Free – HK$50 off

Terms and conditions
1. Customers can present this discount coupon with a valid same-day Cathay Pacific/
 Cathay Dragon boarding pass to enjoy HK$50 off upon any purchase at Beauty&You by 
 Shilla Duty Free in Hong Kong International Airport. 
2. This offer is not applicable to Chanel, Clé de Peau Beauté, La Mer, La Prairie, M.A.C, 
 Jo Malone, Tiffany perfume, Burberry perfume, Swarovski and Furla.
3. Each customer can redeem the discount  only once with the one boarding pass.
4. This discount barcode cannot be redeemed in cash. This offer cannot be used in 
 conjunction with other promotional offers, staff discount or any other privilege discount.
5. This discount barcode is valid until 7 January, 2020. 
6. Airport Authority Hong Kong and the retailer reserve the right of final decision in case 
 of disputes.

Beauty&You by Shilla Duty Free - 港幣$50折扣

條款及細則
1. 顧客於香港國際機場Beauty&You by Shilla Duty Free消費並出示此折扣條碼及同日有效的
 國泰或國泰港龍航空之登機證，可享港幣$50折扣。
2. 此優惠不適用於購買Chanel、Clé de Peau Beauté、La Mer、La Prairie、M.A.C、
 Jo Malone、Tiffany perfume、Burberry perfume、Swarovski及Furla產品。
3. 每位顧客憑登機證只可使用此折扣條碼一次。
4. 折扣條碼不得兌換現金。此優惠不可與其他推廣禮遇及員工折扣同時使用。
5. 折扣條碼之有效期至2020年1月7日。
6. 如有爭議，香港機場管理局及商戶保留最終決定權。



Retailer: Duty Zero

Duty Zero by cdf – HK$50 off

Terms and conditions
1. Customers can present this discount coupon with a valid same-day Cathay Pacific/
 Cathay Dragon boarding pass to enjoy HK$50 off upon purchase at Duty Zero in
 Hong Kong International Airport. 
2. This discount barcode is applicable to wine and spirit products, and is not applicable to 
 other designated products.
3. The discount cannot be used in conjunction with designated offers.
4. Each customer can redeem the discount only once with the one boarding pass.
5. This discount barcode cannot be redeemed in cash.
6. This discount barcode is valid until 7 January, 2020. 
7. Airport Authority Hong Kong and the retailer reserve the right of final decision in case
 of disputes.

Duty Zero by cdf - 港幣$50折扣

條款及細則
1. 顧客於香港國際機場Duty Zero消費並出示此折扣條碼及同日有效的國泰或國泰港龍航空之
 登機證，可享港幣$50折扣。
2. 折扣條碼只適用於購買酒類產品；不適用於指定產品。
3. 折扣優惠不可與指定優惠同時使用。
4. 每位顧客憑登機證只可使用此折扣條碼一次。
5. 折扣條碼不得兌換現金。
6. 折扣條碼之有效期至2020年1月7日。
7. 如有爭議，香港機場管理局及商戶保留最終決定權。



Retailer: Shanghai Tang

Shanghai Tang – HK$50 off

Terms and conditions
1.  Customers can present this discount coupon with a valid same-day Cathay Pacific/
 Cathay Dragon boarding pass to enjoy HK$50 off upon any purchase at Shanghai Tang
 in Hong Kong International Airport.
2.  Applicable to Shanghai Tang East Hall boutique only.
3.  Each customer can redeem the discount only once with the one boarding pass.
4.  Refund or credit will not be provided if the total invoice amount is less than the stated
 value of the discount.
5.  If defaced in whole or part, this discount may be deemed invalid.
6.  This discount coupon cannot be redeemed in cash. This offer cannot be used in
 conjunction with other promotional offers, staff discount or any other privilege discount.
7.  This discount coupon is valid until 7 January, 2020.
8.  Airport Authority Hong Kong and the retailer reserve the right of final decision in case
 of disputes.

上海灘 - 港幣$50折扣

條款及細則
1. 顧客於香港國際機場上海灘消費並出示此折扣條碼及同日有效的國泰或國泰港龍航空之登
 機證，可享港幣$50折扣。
2. 此優惠只適用於上海灘香港國際機場東翼分店。
3. 每位顧客憑登機證只可使用此折扣條碼一次。
4. 行使此券不獲現金或任何形式找贖。
5. 此券如有塗污、塗改或損毀，則予作廢。
6. 折扣條碼不得兌換現金。此優惠不可與其他推廣禮遇及員工折扣同時使用。
7. 折扣條碼之有效期至2020年1月7日。
8. 如有爭議，香港機場管理局及商戶保留最終決定權。



Retailer: Sweet Dreams By Heinemann

Sweet Dreams By Heinemann – HK$50 off

Terms and conditions
1. Customers can present this discount coupon with a valid same-day Cathay Pacific/
 Cathay Dragon boarding pass to enjoy HK$50 off upon any purchase at Sweet Dreams By 
 Heinemann in Hong Kong International Airport. 
2. Applicable to Hong Kong Little Bear, Peninsula and ROYCE products only.
3. Each customer can redeem the discount only once with the one boarding pass.
4. This discount barcode cannot be redeemed in cash. This offer cannot be used in 
 conjunction with other promotional offers, staff discount or any other privilege discount.
5. This discount barcode is valid until 7 January, 2020. 
6. Airport Authority Hong Kong and the retailer reserve the right of final decision in case
 of disputes.

Sweet Dreams By Heinemann - 港幣$50折扣

條款及細則
1. 顧客於香港國際機場Sweet Dreams By Heinemann消費並出示此折扣條碼及同日有效的國
 泰或國泰港龍航空之登機證，可享港幣$50折扣。
2. 此優惠只適用於香港小熊曲奇, 半島及ROYCE之產品。
3. 每位顧客憑登機證只可使用此折扣條碼一次。
4. 折扣條碼不得兌換現金。此優惠不可與其他推廣禮遇及員工折扣同時使用。
5. 折扣條碼之有效期至2020年1月7日。
6. 如有爭議，香港機場管理局及商戶保留最終決定權。



Dean & DeLuca – HK$50 off

Terms and conditions
1. Customers can present this discount coupon with a valid same-day Cathay Pacific/
 Cathay Dragon boarding pass to enjoy HK$50 off upon any purchase at Dean & DeLuca in 
 Hong Kong International Airport. 
2. Applicable to hot dishes only.
3. Each customer can redeem the discount only once with the one boarding pass.
4. This discount barcode cannot be redeemed in cash. This offer cannot be used in 
 conjunction with other promotional offers, staff discount or any other privilege discount.
5. This discount barcode is valid until 7 January, 2020. 
6. Airport Authority Hong Kong and the retailer reserve the right of final decision in case
 of disputes.

Dean & DeLuca - 港幣$50折扣

條款及細則
1. 顧客於香港國際機場Dean & DeLuca消費並出示此折扣條碼及同日有效的國泰或國泰港龍
 航空之登機證，可享港幣$50折扣。
2. 此優惠只適用於熱盤。
3. 每位顧客憑登機證只可使用此折扣條碼一次。
4. 折扣條碼不得兌換現金。此優惠不可與其他推廣禮遇及員工折扣同時使用。
5. 折扣條碼之有效期至2020年1月7日。
6. 如有爭議，香港機場管理局及商戶保留最終決定權。

Food & Beverage: Dean & DeLuca



Duddell’s – HK$50 off

Terms and conditions
1. Customers can present this discount coupon with a valid same-day Cathay Pacific/
 Cathay Dragon boarding pass to enjoy HK$50 off upon any purchase at Duddell’s in
 Hong Kong International Airport. 
2. Applicable to hot dishes only.
3. Each customer can redeem the discount only once with the one boarding pass.
4. This discount barcode cannot be redeemed in cash. This offer cannot be used in 
 conjunction with other promotional offers, staff discount or any other privilege discount.
5. This discount barcode is valid until 7 January, 2020. 
6. Airport Authority Hong Kong and the retailer reserve the right of final decision in case
 of disputes.

都爹利會館 - 港幣$50折扣

條款及細則
1. 顧客於香港國際機場都爹利會館消費並出示此折扣條碼及同日有效的國泰或國泰港龍航空
 之登機證，可享港幣$50折扣。
2. 此優惠只適用於熱盤。
3. 每位顧客憑登機證只可使用此折扣條碼一次。
4. 折扣條碼不得兌換現金。此優惠不可與其他推廣禮遇及員工折扣同時使用。
5. 折扣條碼之有效期至2020年1月7日。
6. 如有爭議，香港機場管理局及商戶保留最終決定權。

Food & Beverage: Duddell’s



Wolfgang Puck – HK$50 off

Terms and conditions
1. Customers can present this discount coupon with a valid same-day Cathay Pacific/
 Cathay Dragon boarding pass to enjoy HK$50 off upon any purchase at Wolfgang Puck in 
 Hong Kong International Airport. 
2. Applicable to dine-in  only. A 10% service charge applies.
3. Each customer can redeem the discount only once with the one boarding pass.
4. This discount barcode cannot be redeemed in cash. This offer cannot be used in 
 conjunction with other promotional offers, staff discount or any other privilege discount.
5. This discount barcode is valid until 7 January, 2020. 
6. Airport Authority Hong Kong and the retailer reserve the right of final decision in case
 of disputes.

Wolfgang Puck - 港幣$50折扣

條款及細則
1. 顧客於香港國際機場Wolfgang Puck消費並出示此折扣條碼及同日有效的國泰或國泰港龍
 航空之登機證，可享港幣$50折扣。
2. 此優惠只適用於堂食。另設加一服務費。
3. 每位顧客憑登機證只可使用此折扣條碼一次。
4. 折扣條碼不得兌換現金。此優惠不可與其他推廣禮遇及員工折扣同時使用。
5. 折扣條碼之有效期至2020年1月7日。
6. 如有爭議，香港機場管理局及商戶保留最終決定權。

Food & Beverage: Wolfgang Puck



Oriental Massage & Relaxation Corner – HK$50 off 

Terms and Conditions
1.  Customers can present this discount coupon with a valid same-day Cathay Pacific/
 Cathay Dragon boarding pass to enjoy HK$50 off upon purchase at Oriental Massage /   
 Relaxation Corner in Hong Kong International Airport.
2.  Each customer can redeem the discount only once with the one same boarding pass.
3.  This discount coupon cannot be redeemed in cash.
4.  This discount coupon is valid until 7 January, 2020.
5.  Airport Authority Hong Kong and the retailer reserve the right of final decision in case
 of disputes.

仙足 / 休閑閣 - 港幣$50折扣

條款及細則
1. 顧客於香港國際機場仙足 / 休閑閣消費並出示此折扣優惠券及同日有效的國泰或國泰港龍
 航空之登機證，可享港幣$50折扣。
2. 每位顧客憑登機證只可使用此折扣優惠券一次。
3. 折扣優惠券不得兌換現金。
4. 折扣優惠券之有效期至2020年1月7日。
5. 如有爭議，香港機場管理局及商戶保留最終決定權。

Service: Oriental Massage & Relaxation Corner




